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ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΜΕΛΩΝ ΔΣ 

18 ΙΟΥΝΙΟΥ 2022 

Στο Μαρούσι σήμερα 18 Ιουνίου 2022 ημέρα Σάββατο και ώρα 12:00 στα γραφεία της ΟΜΑΕ, οδός Λ. 

Σπύρου  Λούη  1  ‐Ποδηλατοδρόμιο  του  ΟΑΚΑ,  συνήλθαν  σε  συνεδρίαση  τα  μέλη  του  Διοικητικού 

Συμβουλίου  της  ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ  ΜΗΧΑΝΟΚΙΝΗΤΟΥ  ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ  ΕΛΛΑΔΟΣ  με  το  διακριτικό  τίτλο 

ΟΜΑΕ έπειτα από πρόσκληση του Προέδρου Δημητρίου Μιχελακάκη. 

Παρόντες 

Δημήτριος Μιχελακάκης    ‐Πρόεδρος 
Αναστάσιος Καρκάνης    ‐Γενικός Γραμματέας 
Γεώργιος Τζήκας    ‐Ταμίας 
Απόστολος Πάλλας 
Χριστόδουλος Πενταράς 
Ευαγγελία Πλουμή 
Φωτεινή Ψαρράκου 
 

Μαρία Ελισάβετ Τσόνα (Τόγελου) ‐Πρακτικογράφος 
 

Απόντες: 

Ιωάννης Μεσημέρης    ‐Α΄ Αντιπρόεδρος 
Ιάκωβος Διακουμάκης 
Νικόλαος Περατινός (εκπρόσωπος ΣΟΑΑ) 
Νικόλαος Μανώλης 
 

ΘΕΜΑΤΑ  
Διαπιστώθηκε η σύμφωνα με το Νόμο και το Καταστατικό απαρτία. 
Ακολούθως ξεκίνησε η συνεδρίαση με την ανάλυση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης: 
1. Υπογραφή προηγούμενων Πρακτικών Συνεδριάσεων ΔΣ 
2. Ενημέρωση Δραστηριοτήτων ΕΠΑ 
3. Οικονομική Ενημέρωση 

3.1 ΑΟΚ ‐ Κόστος εισηγητή στο Σεμινάριο Κριτών του 2021 
3.2 Πληρωμές στην Πλατφόρμα ZOOM 

4.   Τροποποίηση νομιμοποίησης ομοσπονδίας στην τράπεζα 
5. Παραίτηση Νίκου Περατινού 
6. Πρόταση μέλους του ΔΣ για αναβολή Γ.Σ.  
7. Απολογισμός Ιστορικού Rally Acropolis 
8. Ενημέρωση για Θέματα FIA 

8.1 NEW EDITION FIA GRANT PROGRAMME 
8.2 FIA South‐East Europe Zone meeting 
8.3 FIA eConference 2022 (5‐6 July) “A Global Voice ‐ Empower Sustainable Growth” 
8.4 FIA Esports 
8.5 FIA Sport Webinar: Marketing ‐ Creating Commercial Mindset through Partnerships 

9. Αγώνες εξωτερικού 
10. Έκδοση Αδειών  Εισόδου στις σχολικές μονάδες 
11. Επιστολή από ΕΛΗΝΙΟ 
12. ΓΓΑ ‐ Συμπλήρωση ερωτηματολογίου καταγραφής υφιστάμενων Πληροφοριακών Συστημάτων 

Διαχείρισης Ανθρώπινου Δυναμικού φορέων του δημοσίου 
13. ΕΘΝΙΚΗ ΑΡΧΗ ΔΙΑΦΑΝΕΙΑΣ ‐ Π.Υ.Θ. ‐ Ενημέρωση καταγγέλλοντα Δημητρίου Βερούτη 
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14. 3οMEGAFOUR 4Χ4» στη Βλασία Αχαΐας 13, 14 και 15 Μαΐου 2022 
15. Λοιπά Θέματα 

15.1 Επασφάλιστρο του “ΕΚΟ ΡΑΛΛΥ ΑΚΡΟΠΟΛΙΣ 2022” 
15.2 Παραπομπή Σφακιανάκη στο Πειθαρχικό 
15.3 Ιστορικά Οχήματα, Πιστοποίηση 

 
ΑΝΑΛΥΤΙΚΑ 

1. Υπογραφή προηγούμενων Πρακτικών Συνεδριάσεων ΔΣ 
Υπεγράφησαν πρακτικά προηγούμενων συνεδριάσεων. 
 

2. Ενημέρωση Δραστηριοτήτων ΕΠΑ 
Ψαρράκου: Πρακτικά η περίοδος πριν το καλοκαίρι για αγώνες Ραλλυ και Αναβάσεων χάθηκε. 
Όπως ξέρετε ελάχιστοι έγιναν. Λίγο η αποχή λίγο η οικονομική κρίση, ακόμη και αυτοί που θα 
μπορούσαν να γίνουν δε συγκέντρωσαν συμμετοχές και δεν πραγματοποιήθηκαν. Η ΕΠΑ θα 
προσπαθήσει να βάλει τους αγώνες που μπορεί να γίνουν από το Σεπτέμβριο και μετά ώστε οι 
θεσμοί που μπορούν να ολοκληρωθούν να προχωρήσουν.  
Καρκάνης: Προτείνω να οι ημερομηνίες που έχουν δοθεί σε Σωματεία από το Σεπτέμβριο και μετά 
να μην αλλάξουν και όποιος αγώνας μεταφερθεί από την περίοδο μέχρι τώρα, να έχει απόσταση 
από τους υπάρχοντες τουλάχιστον 15 ημερών. 
 

3. Οικονομική Ενημέρωση 
3.1 ΑΟΚ ‐ Κόστος εισηγητή στο Σεμινάριο Κριτών του 2021 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Αποφασίστηκε κατά πλειοψηφία να μην καταβληθούν τα έξοδα του ενός εισηγητή από την 
ομοσπονδία στον ΑΟΚ για το σεμινάριο κριτών που πραγματοποιήθηκε στην Κρήτη το 2021. 
 

3.2 Πληρωμές στην Πλατφόρμα ZOOM 
Καρκάνης: Με τα σεμινάρια του Φεβρουαρίου, κάναμε εγγραφή στη ΖΟΟΜ στη χαμηλότερη 
κατηγορία χρήσης των υπηρεσιών της που έχει χρέωση 14€ το μήνα. Ζητήθηκε να γίνει διακοπή 
των υπηρεσιών και μας απάντησαν ότι είναι δεσμευτικό να μείνουμε για ένα χρόνο. Η χρέωση 
γίνεται στην πιστωτική μου κάρτα κάθε μήνα. 
Εγκρίθηκαν ομόφωνα να καταβληθούν στον κ. Καρκάνη, σύμφωνα με τις τιμολογήσεις της 
ZOOM, οι πληρωμές, που γίνονται από την κάρτα του, στην πλατφόρμα ZOOM. 

 

4.   Τροποποίηση νομιμοποίησης ομοσπονδίας στην τράπεζα 
Καρκάνης: Υπάρχει εκκρεμότητα στην πληρωμή διαδικτυακών υποχρεώσεων της ΟΜΑΕ που πρέπει 
να γίνονται με Πιστωτική κάρτα. Αυτές πρέπει να τις υλοποιεί η Ταμίας, αλλά το EXTRAPIN πηγαίνει 
στον Πρόεδρο, ο οποίος δεν είναι πάντα διαθέσιμος για αν το δώσει κι να ολοκληρωθεί η πληρωμή. 
Επίσης για τις ανάγκες ανάπτυξης του ΣΔΔΑ θα πρέπει να έχω τη δυνατότητα να βλέπω τις κινήσεις 
που γίνονται για αυτό μέσω του “paycenter” της Τράπεζας.  Μετά από επαφές με την τράπεζα 
πρότειναν να πάρουμε την απόφαση (στο σημείο αυτό διαβάζει την προτεινόμενη απόφαση) όπως 
σας τη διάβασα και να την υποβάλουμε για έγκριση στην Τράπεζα. 
Τα μέλη του ΔΣ αποφάσισαν ομόφωνα,  
1. στην υπάρχουσα “Σύμβασης Χρήσης του Συστήματος Ηλεκτρονικής Τραπεζικής winbank”  με 
την Τράπεζα Πειραιώς Α.Ε.” να ζητήσει να γίνουν οι παρακάτω τροποποιήσεις: 
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 Για τις διαδικτυακές συναλλαγές μέσω winbank που θα γίνονται με τη χρήση της υπάρχουσας  
“ κάρτας αναλήψεων ” με αριθμό ‐‐‐‐‐‐ το Extrapin να στέλνεται στο κινητό της ΟΜΑΕ με αριθμό 
‐‐‐‐‐‐  χρήστης του οποίου είναι η κα Καραμανίδου Κωνσταντίνα με αριθμό ταυτότητας ‐‐‐‐‐‐. 
 Οι ενημερώσεις της υπηρεσίας winbank alerts θα στέλνονται στα τηλέφωνα που ήδη 
στέλνονται. 

Να  δοθούν  κωδικοί  για  το  “paycenter”  της  Τράπεζας  Πειραιώς  στο  Γραμματέα  της  ΟΜΑΕ  κ. 
Αναστάσιο Καρκάνη ‐‐‐‐‐‐‐. 
2. να εξουσιοδοτήσει την κα Καραμανίδου Κωνσταντίνα με αριθμό ταυτότητας ‐‐‐‐‐‐ να 
υπογράψει για λογαριασμό της ΟΜΑΕ τις παραπάνω τροποποιήσεις. 
 

 
5.   Παραίτηση Νίκου Περατινού 

Μιχελακάκης: Δεν έχω καταφέρει να επικοινωνήσω μαζί του. Προτείνω να το συζητήσουμε σε 
επόμενο ΔΣ. 

       Το θέμα αναβλήθηκε για επόμενη συνεδρίαση. 
 
6.    Πρόταση μέλους του ΔΣ για αναβολή Γ.Σ.  

Πενταράς: Την πρόταση την έκανα εγώ. Αντιρρήσεις έχω πολλές. Είμαι αντιπολίτευση βάσει μιας 
λέξης που είπε η Φωτεινή. 
Ψαρράκου: Δεν ψηφίζω υπέρ ή κατά σωματείου με γνώμονα αν είναι αντιπολίτευση. 
Πενταράς: Η έννοια αντιπολίτευση καταστρέφει την ΟΜΑΕ. Κανένας δεν έχει καταλάβει το ρόλο 
του, που έρχεται εδώ εθελοντικά να προσφέρει τις γνώσεις του, την εμπειρία του. Δεν τα βλέπει 
σχεδόν κανένας. Γιατί είναι απέναντί μας, όλοι παρασυρόμαστε σε ένα τέτοιο παιχνίδι. Δεν έχει 
ανάγκη αυτό η ΟΜΑΕ. Το ξεκαθαρίζω, για τη λέξη αντιπολίτευση. Υπάρχουν άτομα που έχουν 
εμπιστευθεί τα σωματεία για να πάνε το άθλημα μπροστά. Όσον αφορά το συμβόλαιο, δεν 
αμφισβητεί κανένας ότι έχουμε ασφαλιστήριο. Έχουμε πρόβλημα με το site, άλλα ανεβαίνουν, 
άλλα δεν είναι ευκρινή. Το καταστατικό δεν υπάρχει στο site. Επίσης, πολλά δελτία τύπου που 
στέλνουν μικρές λέσχες, δεν ανέβηκαν ποτέ, ενώ άλλα ανέβηκαν. 
Μιχελακάκης: Ένα τηλεφώνημα.. 
Καρκάνης: Το παλιό καταστατικό δεν είναι ανεβασμένο; Θα πάρω τηλέφωνο να δω γιατί κατέβηκε. 
Μιχελακάκης: Υπάρχουν και άλλα πράγματα να κάνει το ΔΣ. Σήμερα που μιλάμε ο κ. Μεσημέρης 
και ο κ. Καρκάνης ασχολούνται με το καταστατικό, εγώ με άλλα. Σου είπα ότι δεν είναι σημαντικό 
θέμα; 
Πενταράς: Δεν το είπες και δεν μπορείς να το πεις στη θέση αυτή που είσαι. 
Μιχελακάκης: Θυμάμαι παλιά έπαιρνες κανένα τηλέφωνο. Τώρα που έχεις χαρακτηριστεί δεν 
παίρνεις. Γιατί έπρεπε να κάνουμε τη καταστατική ΓΣ για να εναρμονιστούμε με το νόμο, έπρεπε να 
γίνει σε συγκεκριμένη ημερομηνία. Βεβαίως είναι μόνο 17 σωματεία και είχα τσακωθεί με τον Τάσο 
για αυτό. Θα πρέπει να θωρακιστούμε, είναι αλήτες. Αν δεν αλλάξει αυτός ο αριθμός (17) μέχρι το 
τέλος του χρόνου θα κάνουμε την ίδια κουβέντα. Πήρε απόφαση το ΔΣ να κάνει ΓΣ κι εσύ έστειλες 
στα σωματεία την άποψή σου; 
Πενταράς: Πρώτα έστειλα σε εσάς. Τα σωματεία είναι αυτά που με ψηφίσανε κι επειδή πολλά είναι 
τεράστια αδικημένα.. υπήρχε κώλυμα με τον 2725 όσον αφορά τους προπονητές. Είχα ζητήσει να 
πάω κι εγώ στη ΓΓΑ. Έχουμε ακόμα 5 μήνες μπροστά μας. 
Καρκάνης: Μιλάμε για ένα θέμα τυπικό; 
Πενταράς: Σέβομαι τρομερά την έννοια καταστατικό. 
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Μιχελακάκης: Είστε σίγουροι ότι το 17 θα έχει αλλάξει σε 5 μήνες; Γιατί να μην προσπαθήσουμε 
και να κάνουμε μια νέα ΓΣ; 
Ψαρράκου: Σε μια τέτοια συζήτηση σε τόσο υψηλούς τόνους, θα φύγω. 
Καρκάνης: 45 μέρες μετά αφού το αποφασίσουμε στο ΔΣ, πρέπει να γίνει η ΓΣ. Το πρόβλημα που 
δημιούργησε το θέμα με τα mail το ανακαλύψαμε τυχαία. 
Ψαρράκου: Θεωρώ ότι επειδή δεν επεμβαίνει σε θέματα που αλλάζουν τη δομή της ΟΜΑΕ που θα 
θέλαμε περισσότερα σωματεία, δεν είναι τόσο σημαντικό μια τυπική διαδικασία εναρμόνισης με το 
νόμο. Είναι υπερβολική η κουβέντα μας για τυπική διαδικασία. Το καταστατικό δεν το αλλάζεις με 
17 σωματεία, αυτό είναι σωστό.. το συγκεκριμένο είναι τυφλοσούρτης. 
Μιχελακάκης: Ξέρετε τι περιμένουν όλοι; Το φάουλ. Να κάνει πρόταση το ΔΣ. Λες και τους έχει 
απαγορευτεί να κάνουν. 
Πενταράς: Την έχω έτοιμη, θα σας ενημέρωνα εδώ. Εσύ; 
Μιχελακάκης: Εγώ δεν ασχολήθηκα, μόνο ο Τάσος, ο Μεσημέρης και λίγο η Φωτεινή. Γιατί 
έφτιαξες πρόταση για τους 17; Δεν είναι ντροπή; 
Πενταράς: Μέχρι που διαπίστωσα ότι μόνο 17 θα συζητήσουν.. 
Μιχελακάκης: Δεν μου έδωσες απάντηση. 
Καρκάνης: Στείλαμε τις τροποποιήσεις που υποχρεούμαστε. Κανένα σωματείο δεν έκανε 
αντιπρόταση, να πει ότι είναι φάουλ αυτό που θέλετε να ψηφιστεί. 
Ψαρράκου: Ο Πενταράς έχει μια πρόταση για το καταστατικό. Το ΔΣ προτείνει στη ΓΣ, να τις πάμε 
στη ΓΣ όποτε μας πει η ΓΓΑ ότι οι συμμετέχοντες είναι 29‐30. Θα ήθελα να αντιληφθώ κάτι. 
Συμφωνώ με το Χριστόδουλο ότι πρέπει κι άλλα σημεία να αλλάξουν. Πώς σκέφτεται η ΓΓΑ και τη 
μια τα σωματεία είναι 17 και την άλλη 29; 
Πενταράς: Ξεθαρισμένο ότι πρέπει να γίνουν οι τροποποιήσεις για τη νομιμοποίηση. Έχουν αλλάξει 
κι άλλα άρθρα. Να υπάρξει εσωτερικός κανονισμός. Να προσδιοριστεί άλλη ημερομηνία για άλλη 
τροποποίηση του καταστατικού για τη σωστή λειτουργία της ΟΜΑΕ. Να φαίνονται πχ τα όρια 
δαπανών του Ταμία κλπ και σε ότι αφορά τη Διαύγεια. 
Καρκάνης: Τα ψηφίσαμε στο ΔΣ αυτά. Στη Διαύγεια έχει ανεβάσει το σωματείο σου; Μέσα στο 
2023 θέλουν όλες οι δαπάνες του σωματείου να ανεβαίνουν στο Διαύγεια. Σήμερα μόνο οι 
κρατικές επιδοτήσεις πάνω από 3.000 ευρώ. 
Πενταράς: Βέβαια έχω ανεβάσει. 
Ψαρράκου: Συμφωνώ με το Χριστόδουλο, να κάνουμε εσωτερικό κανονισμό και να κάνουμε 
τροποποίηση του καταστατικού. Το λέμε τόσον καιρό και μια δεν προλαβαίνουμε, μια … Θα πρέπει 
να πάρει απόφαση το ΔΣ. 
Καρκάνης: Στείλαμε Κανονισμό Δεοντολογίας. 
Μιχελακάκης: Προέκυψε από κανονισμό δεοντολογίας της FIA. 
Καρκάνης: Πρέπει να κάνουμε ΓΣ, να εγκρίνουμε τους κανονισμούς αυτούς, μέχρι τέλος του 
χρόνου. 
Πενταράς: Δεν είναι όλα έργο των μελών ΔΣ. Πρέπει η ΟΜΑΕ να ενισχυθεί με προσωπικό. 
Καρκάνης: Και πώς θα πληρωθούν; 
Πενταράς: Ζήτησα ενημέρωση. Δεν μπορεί να γίνει έλεγχος μέσα σε λίγες ώρες. 
Μιχελακάκης: Έλεγχο θέλεις να κάνεις; 
Τζήκας: Δεν μπορείς να κάνεις έλεγχο, προσβάλλεις εμένα τότε. 
Ψαρράκου: Χριστόδουλε, τώρα το παρακάνεις. Στο λογιστήριο μπορείς να πας να δεις ότι θέλεις. 
Πενταράς: Λαμβάνω ευθύνη σε αποφάσεις για δαπάνες που έρχονται πού και πού έως καθόλου.. 
για αυτά είπα ποια είναι τα όρια των μελών ΔΣ. Έχω δει μόνο διαγωνισμό για καρτ. 
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Μιχελακάκης: Ξέρεις τι διοικείς; Για τα 7.500 που ήταν τα ασθενοφόρα του Ιστορικού Ράλλυ 
Ακρόπολις, μέσα σε μια μέρα η απόφαση γιατί τότε μας ενημέρωσε το ΕΚΑΒ.. θα έπρεπε, όπως λέει 
ο Χριστόδουλος, να προκηρυχθεί διαγωνισμός, να πάρουμε τρεις προσφορές. Ψαρράκου, θα σε 
καταγγείλει. Έχω ζήσει τέτοιες καταστάσεις από Φατούρου, Χατζημιχάλη.. σε ειδική που 
ακυρώσαμε, γιατί πληρώσαμε τους γιατρούς. 
Ψαρράκου: Έχουμε μπερδέψει κάτι. Υπάρχουν όργανα, επιτροπές για να παίρνουν αποφάσεις. 
Υπάρχει η Εξελεγκτική Επιτροπή (ΕΕ) που ψηφίζεται από τα σωματεία. Η ΕΕ ξέρει πότε ένα έξοδο 
είναι αναγκαίο, γιατί είναι άνθρωποι των αγώνων. Ο ορκωτός θα πει, τα έβαλες στην τσέπη. Ο 
ρόλος σου είναι να ενημερώνεσαι, να κάνεις παρατηρήσεις.. τον έλεγχο τον κάνει άλλος. 
Μιχελακάκης: Εγώ μίλησα πρώτος για ορκωτούς στην ΕΕ, είπα ότι το ζητάω όχι γιατί θεωρούσα την 
ΕΕ ανεπαρκή. Τα επόμενα χρόνια το ζητούσε η ίδια η ΕΕ. 
Καρκάνης: Για τους κανονισμούς, από τους 7 που ζητάει η ΓΓΑ, έχουμε τους 4. Θα μας στερήσουν 
την αθλητική αναγνώριση μέχρι τέλος του χρόνου, έχουμε να φτιάξουμε για τις εθνικές ομάδες, το 
Πειθαρχικό, για antidoping και τη διαιτησία. 
Πλουμή: Να δημιουργηθεί ομάδα εργασίας, να εργαστούμε όλοι. 
Ψαρράκου: Το πιο σωστό, να ορίσουμε ποιοι θα εργαστούν μέχρι το Σεπτέμβριο και να 
παρουσιάσουμε τις προτάσεις μας. Ας πάρει κάποιος της δεοντολογίας. Ο Χριστόδουλος του 
antidoping, Εγώ του Πειθαρχικού. 
Πενταράς: Είχα κατά νου μια ολική τροποποίηση του καταστατικού. Συμφωνώ να γίνουν τα 
απαραίτητα για την εναρμόνιση με τον αθλητικό νόμο. Έχω ζητήσει πολλές φορές στη ΓΣ να γίνει 
τροποποίηση του καταστατικού. 
Μιχελακάκης: Περιμέναμε την αλλαγή του αθλητικού νόμου για να γίνει η τροποποίηση του δικού 
μας. 
Πενταράς: Δεν μπορεί η ΕΠΑ να ενεργεί ανεξέλεγκτα από το ΔΣ. Πρότασή μου, ποιοι θέλουν να 
ασχοληθούν με την ΕΠΑ, μια ανάρτηση στο site, έρχονται στο ΔΣ μαζί με τον Πρόεδρο και περνάει 
μια συνέντευξη, τουλάχιστον για τους υπεύθυνους των επιτροπών. Προτείνω την αναβολή της ΓΣ ή 
να περάσουν τα απολύτως απαραίτητα που λέει ο νόμος και στο επόμενο τρίμηνο να γίνει η 
επόμενη καταστατική συνέλευση ή μέχρι τέλος του χρόνου. Εγκρίνω τα απαραίτητα που προβλέπει 
ο νόμος και τίποτα άλλο. 
Ψαρράκου: Συμφωνώ να δούμε το καταστατικό μέχρι τέλος του χρόνου. Πρέπει να βγει μια 
ανακοίνωση στα σωματεία γιατί όλοι έχουν γνώμη. 
Μιχελακάκης: Στη ΓΣ θα πούμε, έχετε πάρει τις τροποποιήσεις που κάναμε για την εναρμόνιση με 
τον αθλητικό νόμο, ποιος έχει αντίρρηση; Η πρόταση αυτή που κάνω γίνεται χωρίς αρχηγική τάση. 
Έχει κάποιος διαφορετική πρόταση; 
Πενταράς: Να συζητηθεί ένα‐ένα άρθρο γιατί μπορεί να προκύψουν καλύτερες προσθήκες‐
τροποποιήσεις. 
Ψαρράκου: Διαφωνώ κάθετα, όποιος πάει στη ΓΣ είναι προετοιμασμένος. Να έρθουν με τις 
προτάσεις τους. Συμφωνούμε με αυτές τις αλλαγές σαν ΔΣ; Χριστόδουλε, σε ποιες από τις 34 
τροποποιήσεις διαφωνείς; 
Πενταράς: Συμφωνώ μόνο με τις απαραίτητες εκ του αθλητικού νόμου αλλαγές ή με την ολική 
τροποποίηση του καταστατικού. Εκφράζω και άλλα σωματεία, ο τρόπος που στάλθηκε η 
τροποποίηση χωρίς το υπάρχον καταστατικό, δεν είναι το καλύτερο. 
Καρκάνης: Θεωρώ ότι η συζήτηση είναι άτοπη. Οι εκπρόσωποι των σωματείων έχουν ήδη φτάσει 
και σε λιγότερο από 2 ώρες ξεκινά η Γενική Συνέλευση.  Αν θέλει κάποιο σωματείο ας θέσει το θέμα 
στο σώμα της Γ.Σ. και να αποφασίσουμε εκεί.  
Η συζήτηση του θέματος δε συνεχίστηκε και δε λήφθηκε κάποια απόφαση 
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7.    Απολογισμός Ιστορικού Rally Acropolis 

Μιχελακάκης: Δεν υπάρχουν ακόμη το σύνολο των στοιχείων για να γίνει απολογισμός. 
Το θέμα αναβλήθηκε. 
 

8.    Ενημέρωση για Θέματα FIA 
8.1 NEW EDITION FIA GRANT PROGRAMME 

Καρκάνης: Με το Grand του 2020 η διαδικασία φαίνεται να ολοκληρώθηκε. Δεν ξέρω αν 
εκκρεμεί κάτι στην οικονομική διαχείρηση. Ήδη όμως έχει έρθει πρόσκληση για ένα νέο Grand. 
Μιχελακάκης: Το προηγούμενο το χειρίστηκε η Φωτεινή, προτείνω να χειριστεί και αυτό. 
Αποφασίστηκε το θέμα να το χειριστεί η κα Ψαρράκου. 

8.2 FIA South‐East Europe Zone meeting 
Μιχελακάκης: Θα ενημερωθούμε από τη FIA σε συζήτηση που προγραμματίστηκε για την 
ερχόμενη Πέμπτη. 

8.3 FIA eConference 2022 (5‐6 July) “A Global Voice ‐ Empower Sustainable Growth” 
Μιχελακάκης: Το θέμα θα το παρακολουθήσει η κα Μαργαρίτη και θα μας ενημερώσει. 

8.4 FIA Esports 
Ψαρράκου: Θα επιλεχθεί άμεσα μια πλατφόρμα, έχουμε δυο ενδιαφερόμενους. Επιβάλλεται 
ένα γραφείο τύπου και η δημιουργία νέου site, για το οποίο έχουμε πάρει απόφαση για την 
εκταμίευση του ποσού. 
Αποφασίσθηκε το θέμα να το χειριστεί η κα Ψαράκου και να ενημερώσει το σώμα όταν θα 
είναι έτοιμη 

8.5 FIA Sport Webinar: Marketing ‐ Creating Commercial Mindset through Partnerships 
Καρκάνης: Πιστεύω ότι θα έπρεπε κάποιος να παρακολουθήσει το σεμινάριο και να μας 
ενημερώσει. 
Μιχελακάκης: Με δεδομένο ότι ξεκινούν οι ετοιμασίες για το Ακρόπολις, δεν πιστεύω ότι θα 
πρέπει να φορτώσουμε την κα Μαργαρίτη με μια υποχρέωση ακόμη. Αφού γίνει το σεμινάριο 
θα πάρουμε το υλικό και θα δούμε τι προτείνουν.   
Το θέμα δεν συζητήθηκε περαιτέρω. 
 

9 Αγώνες εξωτερικού 
Καρκάνης: Έχουμε αθλητές μας που διαπρέπουν στο εξωτερικό, μας ενημερώνουν για αυτό και 
εμείς δεν έχουμε μια προετοιμασμένη διαδικασία αντιμετώπισης αυτών των θεμάτων. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Αποφασίσθηκε να ζητηθεί από την ΕΠΑ να γίνει ολοκληρωμένη πρόταση. 
 

10 Έκδοση Αδειών  Εισόδου στις σχολικές μονάδες 
Καρκάνης: Την προηγούμενη χρονιά είχε ζητηθεί από τον κ. Πενταρά να προταθεί ο ίδιος και 
επιπλέον υπήρχαν δύο ανάλογα αιτήματα. Ένα από τη Βόρειο Ελλάδα και ένα από τη Νότιο. Φέτος 
το έγγραφο της ΓΓΑ για το ίδιο θέμα δε στάλθηκε στα σωματεία. Προτείνω να επικοινωνήσουμε με 
τους περσινούς και να δούμε αν υπάρχει ενδιαφέρον. 
Αποφασίστηκε ομόφωνα να ζητηθεί να επιτραπεί η είσοδος στις σχολικές μονάδες για τον κ. 
Χριστόδουλο Πενταρά, όπως έχει ήδη αιτηθεί και μετά από επικοινωνία με αυτούς που το 
ζήτησαν για το σχολικό έτος 2021‐22, να προταθούν και αυτοί. 
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11 Επιστολή από ΕΛΗΝΙΟ 
Ψαράκου: Αναμένεται μια συνάντηση με τον κ. Νέγκα. Να το δούμε συνολικά. 
Δεν συζητήθηκε το θέμα. 
 

12 ΓΓΑ ‐ Συμπλήρωση ερωτηματολογίου καταγραφής υφιστάμενων Πληροφοριακών Συστημάτων 
Διαχείρισης Ανθρώπινου Δυναμικού φορέων του δημοσίου 
Καρκάνης: Θεωρώ ότι αυτό που ζητά η ΓΓΑ είναι συνέχεια αυτού που συζητούσαμε πέρυσι τέτοια 
εποχή. Θέλουν να μας εντάξουν στην ΕΑΠ. Ενιαία Αρχή πληρωμών. Αδυνατώ να παρακολουθήσω 
αυτό το θέμα θεωρώ ότι είναι κυρίως νομικό θέμα. Θα μπορούσε ίσως ο Μεσημέρης να το 
παρακολουθήσει και να μας πει τι να κάνουμε. 
Δεν λήφθηκε καμιά απόφαση για το θέμα. 
 

13 ΕΘΝΙΚΗ ΑΡΧΗ ΔΙΑΦΑΝΕΙΑΣ ‐ Π.Υ.Θ. ‐ Ενημέρωση καταγγέλλοντα Δημητρίου Βερούτη 
Μιχελακάκης: Το θέμα είναι σε εξέλιξη. Μεγάλη κουβέντα αλλά δεν μπορώ να σας ενημερώσω 
αυτή τη στιγμή, θα γίνει σε επόμενο ΔΣ. Αφορά την ΕΑΔ για Τσολακίδη και Βερούτη. Έχω πει και 
στους νομικούς, μεγάλη προσοχή. Ο Βερούτης φορτώνει στην ΟΜΑΕ ότι δεν κάνουμε κάτι με τον 
Τσολακίδη. 
Δεν λήφθηκε καμιά απόφαση για το θέμα. 
 

14 «3ο MEGAFOUR 4Χ4» στη Βλασία Αχαΐας 13, 14 και 15 Μαΐου 2022 
Ο κ. Καρκάνης διάβασε την επιστολή που εστάλη από τον ΟΦΥΠΕΚΑ σχετικά με τον αγώνα MegaFour 
που διοργανώθηκε στις 13‐15/05/2022. 
Μιχελακάκης: Πήρε το μάτι μου την απάντηση που έστειλε το σωματείο, είναι σίγουρο ότι για να 
συνεχίσουν οι αγώνες δεν πρέπει να έχουν κανένα απέναντι. 
Πενταράς: Σχετικά με αυτούς τους αγώνες και τις λέσχες πρέπει να υπάρξει μέριμνα για να 
εξασφαλίσουν χώρους που να μην επηρεάζεται το περιβάλλον. 
Ψαρράκου: Το θέμα αυτό μπήκε στην ατζέντα για ενημέρωση. 
 

15 Λοιπά Θέματα 
15.1  Επασφάλιστρο του “ΕΚΟ ΡΑΛΛΥ ΑΚΡΟΠΟΛΙΣ 2022” 

Μιχελακάκης: To Ράλλυ Ακρόπολις 2022 θέλει ένα επασφάλιστρο της τάξης των 15.000 ευρώ 
πάνω στο δικό μας ασφαλιστήριο των 140.000 ευρώ. Έχει κανείς καμία αντίρρηση για τη 
φιλοσοφία του να μην γίνει ο αγώνας; Όλα έχουν μια σειρά. Έχουμε να διοργανώνουμε, να 
παίρνουμε τις ευθύνες και να προσέχουμε και όσους υποθάλπουν. 
Εγκρίθηκε ομόφωνα το επασφάλιστρο που αφορά τη διοργάνωση του “ΕΚΟ Ράλλυ 
Ακρόπολις 2022”, κόστους 15.000 ευρώ για το οποίο θα προηγηθεί θα καταβολή του στην 
ΟΜΑΕ από τη Motorsport Greece. 
 

15.2 Παραπομπή Σφακιανάκη στο Πειθαρχικό 
Μιχελακάκης: Ο ΑΟΚ, μέσω του Σφακιανάκη, πήρε τον Φρατζεσκάκη στα Χανιά και του είπε 
ότι είναι μαλάκες που τρέχουν σε αγώνες χωρίς ασφαλιστήριο. Πρότασή μου, εφόσον έχω 
καταγγελία, να παραπεμφθεί άμεσα ο Σφακιανάκης στο Πειθαρχικό, με βάση την καταγγελία 
του Φρατζεσκάκη. Το ασφαλιστήριο είναι αναρτημένο. Σε λέει λοιπόν ψεύτη. Βεβαιώνουμε και 
στην έγκριση τέλεσης των αγώνων την ισχύ του. Να θυμίσω ότι τα ασφαλιστήρια προσωπικού 
ατυχήματος και νομικής προστασίας είναι παροχή της ομοσπονδίας, δεν είναι υποχρεωτικά 
από το νόμο. Βγάζουν κακόβουλες ανακοινώσεις για να δημιουργηθεί πρόβλημα στην 
ομοσπονδία από τη μη συμμετοχή αθλητών σε αγώνες. Η ΟΜΑΕ έχει ταμία, λογιστή, υπάλληλο 
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λογιστηρίου, φοροτεχνικό, εξελεγκτική επιτροπή και έτσι πορεύεται. Για την όποια άλλη 
ενημέρωση πρέπει να υπάρχει απόφαση ΔΣ. Προτείνω να κληθεί και ο Πρόεδρος του ΑΟΚ, να 
παρευρεθεί γιατί αφορά το σωματείο του. Αν προκύψουν και άλλες κινήσεις, είναι 
κακόβουλες. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Μιχελακάκης: Ένας εκ των 5 είναι ο Καμπύλης ο οποίος σε συγκέντρωση που έκανε το ΑΣΜΑ 
για τους αγωνιζόμενους, αποκάλεσε τον Πρόεδρο της ΟΜΑΕ “μαλάκα”, χωρίς καμία συστολή. 
Ζητώ την παραπομπή του στο Πειθαρχικό, υπάρχει μαρτυρία. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Καρκάνης: Ο Πολυζώης στη συνάντηση στη Θεσσαλονίκη είπε ότι είχε αφήσει 170.000 ευρώ 
στο ταμείο και τότε που το είπε, δεν υπήρχε τίποτα. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Πενταράς: Για τον Πολυζώη, λέω ΟΧΙ.. να μην παραπεμφθεί. Δεν με κάλυπτε ούτε η παλιά 
νοοτροπία ενημέρωσης, έχουμε 5 έσοδα εδώ και 5 έξοδα εκεί.  
Ψαρράκου: Όταν έφυγε από ταμίας ο κ. Πολυζώης τι υπόλοιπο άφησε; 
Μιχελακάκης: 48.000 ευρώ και να γραφτεί στα πρακτικά.  

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Καρκάνης: Την παραπομπή θα μπορούμε να την ολοκληρώσουμε μόνο μετά την τροποποίηση 
του Καταστατικού. Το υπάρχον, το δικαίωμα αυτό το δίνει μόνο στην ΕΠΑ. 
Αποφασίστηκε πλειοψηφικά η παραπομπή στο Πειθαρχικό των παρακάτω: 
Α) του κ. Σφακιανάκη για διασπορά ψευδών ειδήσεων σε ότι αφορά την ασφαλιστική 
κάλυψη των αγώνων, 
Β) του κ. Καμπύλη για εξύβριση του Προέδρου της ΟΜΑΕ σε συζήτηση που έγινε στο 
σωματείο ΑΣΜΑ για τους αγωνιζόμενους και 
Γ) του κ. Πολυζώη για ψέματα που είπε στη συνάντηση στη Θεσσαλονίκη σε σχέση με το 
ταμειακό υπόλοιπο της ομοσπονδίας τον καιρό που αποχώρησε από Ταμίας. 
 

15.3 Ιστορικά Οχήματα, Πιστοποίηση 
Μιχελακάκης: Ο Γιώργος Παυλόπουλος έστειλε σε μένα και τη Φωτεινή, επιστολή παραίτησης. 
Δεν απάντησα, δεν βλέπω να ηρεμούν τα πράγματα. Όρισα τον αντικαταστάτη του, τον Κώστα 
Ευαγγελίδη σε ότι έχει σχέση με την πιστοποίηση των ιστορικών. Ζητάω από το ΔΣ να εγκρίνει 
αυτή την απόφαση που πήρα. Βοηθούσε τον Παυλόπουλο. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Εγκρίθηκε η αντικατάσταση του κ. Γιώργου Παυλόπουλου από τον κ. Κώστα Ευαγγελίδη σε 
σχέση με την πιστοποίηση των ιστορικών οχημάτων. 

 
Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύθηκε η συνεδρίαση 

(Ακολουθούν οι υπογραφές) 


